KOMPARATION DER ADJETIVE (ΤΑ ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ ΤΩΝ ΕΠΙΘΕΤΩΝ)

       Ο συγκριτικός βαθμός σχηματίζεται  με το επίθετο στον θετικό βαθμό και την κατάληξη:  -er
	Positiv
	Komparativ
	

	billig
	billiger
	φθηνός

	freundlich
	
	φιλικός

	klein
	
	μικρός

	langweilig
	
	βαρετός

	modern
	
	μοντέρνος

	schnell
	
	γρήγορος

	schön
	
	ωραίος



. 
	heiß
	
	καυτός

	interessant
	
	ενδιαφέρων

	laut
	
	δυνατός (σε ήχο)

	nett
	
	ευγενικός, καλός

	süß
	
	γλυκός

	schlecht

	
	κακός

	fantastisch
	
	φανταστικός

	salzig
	
	αλμυρός

	frisch
	
	φρέσκος









Ιδιαιτερότητες
 1. Πολλά μονοσύλλαβα επίθετα, που έχουν στο θέμα τους -a-, -o- ή -u-, παίρνουν Umlaut -΄΄
	Positiv
	Komparativ
	

	alt
	älter
	γέρος, παλιός, μεγάλος (ηλικία)

	jung
	
	νέος

	kalt
	
	κρύος

	stark
	
	δυνατός

	warm
	
	ζεστός

	hart
	
	σκληρός

	scharf
	
	καυτερός


 
2. Όταν το επίθετο λήγει σε –el ή –er χάνει στον συγκριτικό βαθμό το  -e- του θέματος (πριν από το  –l ή το –r)
	Positiv
	Komparativ
	

	dunkel
	dunkler
	σκούρος, σκοτεινός

	sauer
	
	ξινός

	teuer
	
	ακριβός


3.ΑΝΩΜΑΛΑ ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ
	gut
	besser
	 καλός

	viel
	mehr
	πολύς

	gern/lieb
	lieber
	ευχαρίστως,αγαπητός



